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ER VI PA VEI
ET STED

ELLER LØPER
VI FRA NOE?

Avstanden mellom hvem jeg var, den jeg er og den jeg
vil bli er noe av det som har skaffet meg mest hodebry
opp igjennom. Jeg gjorde som mange gjør - flytta vekk
fra der jeg vokste opp. Det er sjeldent jeg er hjemme nå,
men hver gang jeg besøker gamle trakter får jeg den
samme delte følelsen. Husene jeg sykla forbi til skolen,
trærne ved fotballplassen, den sure fyren som fortsatt bor
like ved der vi bada og så videre; alle disse tingene er
en del av den jeg har blitt.Samtidig føles det fremmed.
Det føles trygt og kvelende på samme tid.
Godt og vondt.
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Levi Henriksen er kanskje den forfatteren i Norge
som har tegnet det tydeligste bildet av bygdas mange
forskjellige farger.

I «Det er her vi kommer fra» har vi satt sammen en rekke

av Henriksens noveller, og forsøker å tegne opp ei sånn
bygd. Ikke i en lang sammenhengende historie, men i
små glimt om hvordan minner, folk og lukter utgjør sitt
eget lille univers. Hvordan de som bor der vever seg inn
i hverandres liv, enten de vil eller ikke, og på den måten
blir andres liv nesten like mye som sitt eget.

Vårt lille bygdeunivers kunne ligget hvor som helst i Norge.
Et sted kanskje du kommer fra, der du bor, eller reiste fra.
Vi håper i alle fall dere kjenner igjen noe av varmen og
mangfoldigheten. I vår lille hyllest til bygde-Norge og
stedet der hver og en av oss kommer fra.

Nils Petter Mørland, teatersjef
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